
DcH Kalundborg’s ordinære generalforsamling den 29. januar 2023, kl. 12.00

Der var mødt 23 medlemmer
Bestyrelsen var repræsenteret af Heidi Saxtoft, Henrik Andersen, Louise Freiesleben,
Birgit Jensen, Lone D. Truelsen, Helle Dernoff
Bjarne Andersen havde meldt afbud

Henrik Andersen bød velkommen. Han bad herefter forsamlingen rejse sig og mindes
vores tidligere kasserer Caja Hilstrøm.
Herefter gik man over til den udsendte dagsorden.

1. Valg af dirigent
Bestyrelsen foreslog Svend Pedersen, som blev valgt.
Svend konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.
Referent - Birgit Jensen

2. Beretning af foreningens formand
Henrik gennemgik formandens beretning.

Der var ingen bemærkninger til beretningen - Beretningen blev godkendt.

2a. Orientering ved formændene for de faste udvalg
Trænerkoordinatoren – Helle takkede alle trænerne for deres indsats i året, men også
hundeførerne for deres hurtige indbetaling af kontingent via Klubmodul. Samtidig
glædede Helle sig til, at vi kan starte med hvalpekursus i det nye år.
Konkurrenceansvarlig – Lone oplyste, at der havde været afholdt flere konkurrencer i
løbet af året og takkede for den store opbakning og hjælp, der havde været fra flere
medlemmer. Vi har haft 3 hundeførere med til DM i B-klassen, Louise Betzer, Berit
Hammer og Michael Gransøe. Der har været 4 oprykkere fra B- til A-klassen og 2
oprykkere fra C- til B-klassen.
Husansvarlig – Louise takkede alle, som havde hjulpet i løbet af året.

3. Regnskabsaflæggelse af foreningens kasserer
Heidi gennemgik foreningens regnskab.
Regnskabet viser et underskud på kr. 29.000. Der skal tænkes meget over, hvad der
bruges penge til i 2023. Opstart af hvalpekurser vil kunne give en del indtægt.
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Der blev spurgt til, om sagen om tyveri fra klubbens konto var lukket. Henrik svarede,
at sagen lå hos politiet og ikke var lukket, men at vi ikke skulle forvente at få vores
penge retur.

Regnskabet blev godkendt.

4. Vedtægtsændring
Bestyrelsen foreslår ændring af vedtægten 5.3: ”Medlemmer, der ikke inden 1. januar
har betalt grundkontingent” til ”Medlemmer, der ikke inden 6. januar har betalt
grundkontingent”
Heidi begrundede bestyrelsens ændringsforslag med, at det var regnskabsteknisk
lettere for kassereren, når kontingentet blev indbetalt i det regnskabsår, det
omhandlede.

Vedtægtsændringen blev enstemmigt vedtaget af forsamlingen.

5. Fastsættelse af kontingent og træningsgebyr
Bestyrelsen foreslår at forhøje kontingentet med 100 kr. og uændret træningsgebyr.
Henrik begrundede forhøjelsen med de øgede udgifter, som foreningen står overfor,
bl.a. strøm og ny renovationsordning. Klubhuset trænger derudover også til en
gennemgribende renovering af både gavlen mod syd og gulvet. Vi vil, så vidt det er
muligt, søge om tilskud fra diverse fonde til renoveringen.

Niels-Henning foreslog en forhøjelse af kontingentet på 150 kr.

Niels-Hennings forslag blev sat til afstemning og blev enstemmigt vedtaget af
forsamlingen. Kontingentet vil dermed stige med 150 kr. fra 2024.

6. Indkomne forslag
Der var ikke indkommet forslag

7. Valg af kasserer
På valg var Heidi Saxtoft, som modtog genvalg

Heidi blev genvalgt som kasserer.

8. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer
På valg var Helle Dernoff (modtager genvalg), Birgit Jensen (modtager genvalg) og
Louise Freiesleben (modtager ikke genvalg)

Helle og Birgit blev genvalgt. Lisabeth Celpi blev valgt ind i bestyrelsen

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen
1. suppleant blev Hanne Johansen
2. suppleant blev Anette Hannibal
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10. Valg af 2 revisorer
Linda Hansen og Kaja Døj blev valgt til revisorer.

11. Valg af 1 revisorsuppleant
Svend Pedersen blev valgt til revisorsuppleant.

12. Eventuelt
Henrik mindede medlemmerne om at rette deres profil i Klubmodul, hvis der var
ændringer i deres oplysninger, såsom mailadresse, telefonnr., ny hund osv.
Af nye tiltag i 2023 kunne Henrik nævne, opstart af hvalpehold, ny hjemmeside, nyt
hvalpespring (ansøgt kommunen om tilskud), ny gavl og nyt gulv i klubhus (der
ansøges forskellige fonde).

Kaja spurgte om prisen på kaffekort. Det blev oplyst, at prisen er uændret – kr. 300.

Niels-Henning spurgte om status på skjulene på IGP-banen. Henrik forventede, at
projektet vil blive startet op i foråret.
Niels-Henning mindede om online-kursus for prøveledere i IGP.

Thomas foreslog, at betaling for kaffe for deltagere på hvalpekursus blev inkluderet i
prisen for kurset.

Generalforsamlingen sluttede kl. 13.15
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